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Vragen van het lid Jasper van Dijk
(SP) aan de minister van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap over
nepuniversiteiten. (Ingezonden 30 juli
2009)

1
Wat is uw oordeel over het bericht
dat er in Den Haag zeven
«universiteiten» zijn opgericht?1

2
Deelt u de mening dat het misleidend
is wanneer iedereen de naam
universiteit vrijelijk kan gebruiken?
Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat gaat
u hiertegen ondernemen?

3
Deelt u de mening dat de diploma’s
en graden van deze zogenaamde
universiteiten waardeloos zijn en dat
studenten hierop gewezen moeten
worden? Zo ja, hoe gaat u hier
uitvoering aan geven?

4
Is het waar dat in Irak en in Zweden is
gewaarschuwd tegen dit soort
«universiteiten» en dat al het
onderwijs in het Arabisch wordt
gegeven? Wat voor kosten worden in
rekening gebracht bij studenten?2

5
Bent u bereid voorstellen te doen om
het gebruik van de naam universiteit
voor te behouden aan daartoe
geaccrediteerde instellingen?

6
Wanneer komt het in motie-Van Dijk
c.s. (31 821, nr. 41) van 18 juni 2009
gevraagde onderzoek over het
gebruik van de term «universiteit»?

7
Hoe staat het met de instelling van
een landelijk diplomaregister?3

8
Deelt u de mening dat de naam «Vrije
Universiteit Den Haag» ten onrechte
verwijst naar de Vrije Universiteit in
Amsterdam?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid De
Krom (VVD), ingezonden 30 juli 2009
(vraagnummer 2009Z14440)

1 Editie NL, 28 juli 2009 De Telegraaf, 28 juli
2009: «SP: Aanpak nepuniversiteiten»
http://www.telegraaf.nl/binnenland/
4498368/__SP__Aanpak_nepuniversiteiten_
_.html?p=12,1
2 Wereldomroep, 27 juli 2009
www.rnw.nl/nl/nederlands/article/
arabische-universiteiten-schieten-uit-
de-grond
3 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2007–2008, nr. 842.

Mededeling

Mededeling van minister Plasterk
(Onderwijs, Cultuur en Wetenschap)
(ontvangen 17 augustus 2009)

Op 30 juli jl. hebben de leden De
Krom (VVD) en Van Dijk (SP) mij

schriftelijke vragen gesteld over de
oprichting van niet-erkende
Arabische universiteiten,
respectievelijk over nepuniversiteiten
(uw kenmerk 2009Z14440 en
2009Z14444).
Helaas is het niet mogelijk de vragen
binnen de gestelde termijn te
beantwoorden vanwege de
benodigde interdepartementale
afstemming. Ik doe mijn uiterste best
de antwoorden in de eerste week van
september te kunnen toezenden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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